

11th November 2014

11 نوفمبر 2014

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal  
Executive Vice President – Chief  
Operations Officer  
Head of Operation division  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال  
نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للعمليات ورئيس  
قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: News published on 10 November  
2014 regarding the one million housing  
units in Egypt:

الموضوع: الخبر المنشور بتاريخ 10 نوفمبر 2014  
حول مشروع المليون وحدة سكنية في مصر

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject and your letter no. (LD-NM-2014) dated 11<sup>th</sup> November 2014 we would like to confirm our press release that we sent to the Dubai Financial Market on 18 October 2014. In this regard, we would like to inform you that the Company has conducted intensive negotiations and meetings during the past period and that it is making the maximum possible efforts, in cooperation with the Ministry of Housing and New Urban Communities Authority in Egypt, to commence the construction of phase one of the project before the end of the current year.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وكتابكم رقم (LD-NM-2014) المؤرخ في 11 نوفمبر 2014، نود التأكيد على الخبر الصحفي المرسل اليكم من قبلنا بتاريخ 18 أكتوبر 2014، ونشير بهذا الخصوص الى ان الشركة قد اجرت سلسلة مفاوضات واجتماعات مكثفة خلال الفترة الماضية، وان الشركة تبذل اقصى الجهود الممكنة بالتعاون مع وزارة الإسكان وهيئة المجتمعات العمرانية الجديدة في مصر للبدء في تنفيذ المرحلة الأولى من المشروع قبل نهاية العام الحالي.

Furthermore, we would like to note that the Company places the Egypt project among its highest priorities as it is one of the largest projects in the region considering that this project will contribute significantly in advancing the progress and prosperity of the Company which consequently serves to achieve the best interests of its shareholders.

We re-affirm our commitment to the principles of disclosure and transparency as required by applicable laws and regulations and we will be informing you about any developments requiring disclosure as soon as they arise.

Sincerely yours,

Wassel Al Fakhoury  
Board Member  
Group General Counsel



واصل الفاخوري  
عضو مجلس الإدارة  
المستشار العام للمجموعة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

ونضيف بان الشركة تضع مشروع مصر ضمن اهم اولوياتها لما يتمتع به هذا المشروع من أهمية بالغة كونه أحد أكبر المشاريع في المنطقة، وكون هذا المشروع يساهم بشكل كبير في دفع مسيرة تقدم وازدهار الشركة ويحقق بالنتيجة أفضل المصالح للشركة والمساهمين.

ونؤكد التزامنا الدائم بكافة مبادئ الشفافية بما يتناسب مع القوانين والأنظمة المعمول بها وسنقوم بإعلامكم بكافة المستجدات التي تستوجب الإفصاح في حينه.